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in de roos 
        Jaargang 07 

       Zomereditie 2021 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen 

ook u graag uit om een bijdrage te leveren op 

johanne.pvda@ziggo.nl.  

 

Inhoud 
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door Lucia Bakker secretaris PvdA bestuur 

Toegroeien naar meedoen aan verkiezingen. 

door Ed Bausch voorzitter PvdA bestuur 

De weg vooruit voor de PvdA 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Campagne: helpende handen gezocht! 

door secretariaat bestuur PvdA 

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker secretaris PvdA bestuur 

Geef uw mening en /of commentaar 

door Johanne Hendriks burgercommissielid 

 

Gemeenteraadsverkiezingen 2022 

door secretariaat PvdA bestuur 

Beste partijgenoten, 

De afgelopen maanden kwam het onderwerp 

Gemeenteraadsverkiezingen maart 2022 al een  

 

 

 

aantal keer aan de orde. Via de schriftelijke 

ledenvergadering zijn diverse voorstellen door 

de leden vastgesteld. 

De kandidaatstellingsprocedure loopt nu.  

Tot en met zondagavond 12 september kunt  

u mensen voordragen als kandidaat voor de  

lijst, waarmee we de verkiezingen ingaan. We 

hopen natuurlijk dat er voldoende mensen zijn 

die op de lijst en ook echt de raad in willen.  En 

zelf kunt u zich ook aanmelden als kandidaat.    

 

    
 

HOE?  

Stuur een brief of email aan het secretariaat, 

Lucia Bakker: 

lm.bakker592@gmail.com 

Onder  aan deze pagina de advertentie die 2x 

verschijnt in het Bergens Nieuwsblad. Het 

daarin genoemde email-adres wijkt af van het 

hierboven genoemde. Dat klopt! Dat is het adres 

voor de buitenwereld. 

Kent u mensen die mogelijk interesse hebben 

om mee te doen, maak ze attent op de 

oproep! 

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
mailto:lm.bakker592@gmail.com
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Toegroeien naar meedoen aan verkiezingen, 

dat moeten we vooral met elkaar doen. 

door Ed Bausch voorzitter PvdA bestuur 

 

Het lijkt zo logisch, als PvdA meedoen aan 

gemeenteraadsverkiezingen. En zeker weet ik 

dat het broodnodig is om altijd te kunnen kiezen 

voor het onderliggende, de persoon of het 

bedrijf of de instelling die het om wat voor 

reden dan ook tijdelijk of permanent moeilijk 

heeft. Kiezen voor de jongeren die graag niet 

weg willen uit hun dorp, maar zich 

geconfronteerd zien met een volslagen uit de 

rails gelopen vastgoedwereld. Kiezen voor 

ouderen die gewoon, wellicht ook graag 

grondgebonden, in een kleiner huis willen wonen 

de laatste episode van hun bestaan. Kiezen  

voor een samenwerken tussen natuur en 

boerenstand, veel logischer is het toch niet  

te bedenken in plaats van dat ze zoals nu met  

de rug tegenover elkaar komen te staan.  

Kiezen voor een gevoel van samen zijn in al  

onze kernen, als bewoners van een schitterende 

kuststrook. Kiezen ook om de eigenheid van  

die kernen volledig te respecteren. 

 

   
 

De andere kant: om deel te nemen aan de 

verkiezing moet je eind december een lijst 

kunnen inleveren. Een lijst met een aantal 

personen die ja hebben gezegd tegen de kans 

dat ze onze partij van solidariteit en 

integriteit kunnen vertegenwoordigen.  

En dat voor een periode van vier jaar.  

Dat is best een stap, realiseer ik me.  

Nog meer weet ik dat het je leven enorm  

kan verrijken: bijdragen aan bijsturen van  

de directe wereld om ons heen.  

 

 

 

 

 

 

Vrijheid is niet gratis tot stand gekomen. Een 

betere verdeling van geld en andere middelen 

ook niet. Daarom is onze partij broodnodig,  

ook al zijn er lokale partijen die dicht bij 

gewone mensen staan. De PvdA doet dat ook  

en heeft de meerwaarde van een landelijk kader 

en een diepgewortelde intentie van aandacht 

voor het onderliggende. 

 

Dus: we zijn, toch al wel dringender dan een 

paar maanden geleden, op zoek naar uw 

meedenken, uw bij zichzelf te rade gaan: “Wat 

kan ik betekenen in het zorgdragen voor een 

mooi lijstje namen, waarmee mijn partij zich 

kan afficheren volgend voorjaar?” 

 

Ga in uzelf na of er een stap is te zetten, 

wees daarbij verzekerd van de support van een 

rode omgeving, in de fractie, in het 

afdelingsbestuur. 

Ga bij uzelf na wie u kunt suggereren aan ons 

om eens mee te praten. Die personen hoeven nu 

nog geen lid te zijn van onze partij, die tijd is er 

nog wel. Als de houding maar goed is en de 

herkenning: “Ja, ik zie de kans om bij te dragen, 

met elkaar.” 

 

Zeer houden wij ons aanbevolen. Een mooie, 

aansprekende kandidatenlijst komt het best tot 

stand uit de gedachte van alle leden van de 

afdeling en uit de omgeving van die leden. 

 

Rond half september moeten we duidelijk 

verder zijn dan nu. Om te kunnen deelnemen aan 

verkiezingen.  

 

U kunt mailen naar het secretariaat van de 

afdeling of bellen met ondergetekende, 

 

Ed Bausch, afdelingsvoorzitter 

0620551899 
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De weg vooruit voor de PvdA 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Onder die titel hield de WBS op 31 mei een 

Zoom bijeenkomst. Enige constateringen: 

ondanks de schamele 9 zetels ontbreekt het 

onze partij niet aan bestuurlijke invloed. 

Partijlid Tjeenk Willink mocht als informateur  

al het voorbereidende werk doen met als 

briljante conclusie dat na de gevoerde, 

therapeutische  gesprekken nog steeds              

sprake was: “ van een gevoel van ongemak”.                      

Hij mocht het stokje doorgeven aan ons  

partijlid Mariette Hamer, die polderen tot  

kunst heeft verheven als voorzitter van de 

Sociaal Economische Raad. Ze heeft nog  

steeds natte voeten en die drogen niet op  

door de stilstaande laarzen van Rutte en 

Hoekstra in de zompige klei. Ze willen niet op 

het droge getrokken worden door de linkse 

zonnetjes PvdA en Groen Links. Stel je voor  

een progressief beleid te moeten voeren in  

dit gave land!! Daar zitten onze kiezers niet  

op de wachten. Rechts zal ons beleid zijn  

onder de bezielende leiding van Rutte.  

Langzaam zakken ze verder weg in de klei. 

Onze partij, ondanks dat wij onderdeel zijn  

van het politieke kartel, zie boven, zit slechts 

met 9 zetels in de kamer. Onze achterban is 

angstaanjagend vergrijsd. Is fusie met 

GroenLinks en SP een uitkomst? Ik denk nu  

van niet, fusies hebben de neiging te mislukken. 

Veel meer heil zie ik in de vorming van een  

links blok bestaand uit PvdA, GroenLinks, SP, 

PvdD, Bij1 in een gezamenlijk optreden op 

sociaal economisch en ecologisch gebied.  

Een samengaan van bezonken wijsheid en 

ideologisch bevlogenheid van jongeren op 

eigentijdse thema’s.  Een ander belangrijk 

aandachtspunt bracht de politicoloog Philip  

van Praag tijdens de Zoom-sessie naar voren, 

namelijk de scheidslijnen, de segregatie tussen 

de hoogopgeleiden-de middelbaaropgeleiden  

en de laagopgeleiden. Gescheiden werelden.  

 

 

 

Onder de laagopgeleiden gaat 40% niet meer 

naar de stembus, ze hebben het geloof in de 

politiek verloren, wie komt er voor hen nog op? 

Ze maken geen deel meer uit van het politieke 

bestel. De hoogopgeleiden maken de dienst uit.  

De strijd om de Tweebosbuurt in Rotterdam is 

hier een schrijnend voorbeeld van. Ik heb 2 

keer eerder hierover geschreven. Een kleine 

opfrisser: 2018 raadsbesluit Rotterdam: met 

instemming van onze partij en GroenLinks wordt 

besloten tot sloop over te gaan van 524 

woningen in de sociale sector. Er komen 137 

nieuw te bouwen woningen in de sociale sector 

voor terug. De bewoners verzetten zich fel 

tegen dit besluit. De armen van de buurt 

moesten worden gespreid over andere buurten 

bij voorkeur in Hoek van Holland en Spijkenisse 

om langs die weg ruimte te scheppen voor het 

mogelijk maken van ‘een wooncarrière’ voor de 

hogere inkomens. De  SP, Denk, Nida, de PvdD 

en 50Plus verzetten zich fel tegen dit besluit- 

zij kwamen voor de bewoners op- en 

rechtszaken tot bemoeienis van de VN in deze 

zaak aan toe. Het mocht niet baten, ondanks een 

rechtelijke uitspraak tegen de voorgenomen 

sloop van een aantal woningen, heeft de sloop op 

21 juni een aanvang genomen. Onze Partij wil het 

leed van de bewoners verzachten, maar dat leed 

van sloop en uitzetting valt niet te verzachten; 

Burgemeester Aboutaleb stelde als bemiddeling 

Mediation voor, een lapmiddel voor de bewoners, 

de bewoners wilden in hun buurt blijven wonen, 

daarover valt niet te bemiddelen. Ik heb deze 

kwestie nauw gevolgd en ik maak me niet 

populair met mijn lidmaatschap in die kring. 

Onze partij liet en laat de bewoners van de 

buurt uiteindelijk-zij het met krokodillen 

tranen-volledig zakken. Het boegbeeld van het 

verzet uit de buurt, Grarda Pelger, nu 82, jaar, 

al 74 jaar woonachtig in de buurt is moe en ook 

gesloopt. Zij is een alleenstaande moeder van 

een goede vriend van mij. Het gaat mij aan het  
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hart. We laten dit gewoon gebeuren. De 

wethouder Bas Kurvers, VVD, de bouwwet-

houder van Rotterdam, stelde dat de menging 

van verschillende inkomens zal leiden tot  

een stevige wijk. In hoeverre hij deze vorm  

van gentrificatie van toepassing acht in de 

villawijken lijkt mij een bijzondere uitdaging 

voor hem: Villa’s slopen ten behoeve van  

sociale woningbouw ter versteviging van de  

wijk, ik hoor het hem zeggen. 

De weg vooruit voor de PvdA. Wij zijn toch  

een Volkspartij voor alle geledingen in de 

samenleving. We hebben toch oog en zorg  

voor de economisch- en sociaal zwakkeren in  

de samenleving. Hun stem moet toch worden 

gehoord, hun stem telt toch ook, dat zit toch  

in onze DNA. In dit kader zie ik de 

samenwerking met de SP als onmisbaar om  

een Volkspartij te kunnen blijven. 

P.S. Voor de landelijke verkiezingen bracht  

ik folders rond in Bergen. Onze onvolprezen 

secretaris Lucia Bakker voegde een  

strategische lijst met straten en  

huisnummers bij waarin volgens Amsterdam  

onze kiezers in de Dirk Klompwegbuurt niet 

zaten. Ik bekeek nader de gewraakte  

adressen : het waren de adressen van de 

economisch sociaal zwakkeren op basis van  

mijn persoonlijke waarneming. Uiteraard heb  

ik juist daar de folders in de brievenbus 

geduwd.   

 

 
 

Campagne: helpende handen gezocht! 
door bestuur PvdA 
Voor de verkiezingscampagne maart 2022 

(gemeenteraad) hebben wij (het bestuur) hulp 

nodig. Wie o wie heeft tijd en zin om het  

 

 

 

 

 

bestuur te helpen, want we kunnen het echt  

niet alleen en samen staan we sterker! 

Zijn er mensen die goed zijn in het maken van 

filmpjes of handig zijn met vormgeving van 

drukwerk etc. dan kunnen we jouw hulp heel 

goed gebruiken.  

 

Hulp aanbieden?   

Stuur een mail aan het secretariaat,                         

Lucia Bakker, via lm.bakker592@gmail.com 

 

Donatie aan de afdeling 
door Lucia Bakker bestuur 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

                         

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden en 

themabijeenkomsten. En we sparen ook  

alweer voor de eerstvolgende verkiezingen.  

Op 16 maart 2022  

zijn de Gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Onze bankrekening 

NL42 RABO 0132 4609 47 

t/n van PvdA Bergen NH  

Dank voor uw bijdrage! 

 

Geef uw mening en /of commentaar 
aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u  

deze nieuwsbrief toch?  

U kunt zich aanmelden voor deze  

nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

 

 

               

mailto:lm.bakker592@gmail.com
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
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